
PROTOKÓŁ NR 37/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 2 grudnia 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 a zakończyło o 19:15.

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący komisji, 

2. Zofia Ujma 

3. Paweł Pituch

4. Paweł Ciszewski

5. Krystyna Konieczna

6. Anna Klepacz

7. Krzysztof Gorczyca

8. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Sławomir Jakóbowski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Agata Młodawska

2. Andrzej Machnica

3. Kamila Pędziwiatr

4. Henryk Płoński

5. Beata Espenschied

6. Mariusz Kubiak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie wniosku  o  zatwierdzenie  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowe

odprowadzanie ścieków.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Budżetu, Planowania i Finansów w dniu 2.12.2016 było następnym z wielu

przed uchwaleniem budżetu na 2017 rok. Przewodniczący komisji Pan Artur Wrona zaprosił na posiedzenie

Panią Skarbnik.

Ad. 2 Pani Skarbnik wyjaśniła wszystkie wątpliwości Radnych w sprawie budżetu.

Przewodniczący,  Pan Wrona pytał  o  kwotę przeznaczoną na progi  komunikacyjne,  o  projekty na zmianę

planu zagospodarowania przestrzennego Centrum D, Podgórze obszar 4 oraz Centrum P-1. Radna Zofia Ujma

pytała o zmianę planów na Podgórzu, czy zawierają „wyprostowanie” zabudowań mieszczących się w pasie

drogi.

Następnie  Radni  skupili  się  na  kosztach  działań  promocyjnych,  co  Pani  Skarbnik  szczegółowo

wyjaśniła.



Z Kierownikiem, Panem Nawrockim Radni będą uzupełniać niewiadome związane z zasadnością wydatków

na utrzymanie czystości ulic i ciągów pieszych w okresie letnim. Do dalszego wyjaśnienia zostawiono kwotę

200 tys.  zł  z  tak zwanego „korkowego”,  w której  zawarte  było prowadzenie  świetlicy  socjoterapeutycznej

nieistniejącej  od lipca 2016 roku.  Podobnie  szczegółowych wyjaśnień  Radni  oczekują  w temacie  wycinki

drzew, pielęgnacji drzewostanów oraz konserwacji oświetlenia ulic.

Ad.3 W  sprawach  różnych  Przewodniczący  odczytał  pismo  właściciela  nieruchomości  „Harnaś”,

który  zwracał  się  o  zmniejszenie  podatku.  Radni  uznali,  że  umorzenie  podatku  jest  w  kompetencji

Burmistrza, natomiast Radni nie mają możliwości ustalenia podatku dla indywidualnych podatników. 

Dyskusyjnym i nierozstrzygniętym został problem wniosku Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3, zawierający

prośbę o 15 000 zł na remont trzech sal klasowych. 

Ad. 4 Następne posiedzenie Komisji Budżetu zaplanowano na 07.12.2016 r.

Wnioski Komisji:

1.  Brak wniosków

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                         Artur Wrona

  


